
Morawiecki o przejęciu sterów rządu: "To
kompletne bzdury"

Wicepremier Mateusz Morawiecki, który był gościem telewizji Polsat News, przeciął spekulacje na temat
rzekomego objęcia przez siebie funkcji premiera.

- To kompletne bzdury. Jestem ministrem rozwoju i bardzo dobrze czuję się w tej roli - powiedział Morawiecki. - Mam
w resorcie wiele wyzwań przed sobą, a premier Beata Szydło bardzo dobrze zarządza naszą drużyną - dodał.

- To rząd dobrej zmiany, którym premier kieruje w bardzo dobry sposób - zaznaczył minister rozwoju.

Wicepremier odniósł się do skutków, jakie przyniesie realizacja programu „Rodzina 500 plus”.

- Na pewno zwiększy się popyt konsumpcyjny. Liczę na to, że trochę przełoży się to również na oszczędności Polaków,
bo tego dramatycznie brakuje nam w makroekonomicznym obrazku kraju. W ciągu kilku miesięcy zaproponujemy
plan budowy polskich oszczędności. To bardzo ważna rzecz - powiedział Morawiecki.
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